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Abstract (en)
[origin: ES8500504A1] A switch device is provided comprising means for controlling the separation of the contacts and for inserting an electrically
insulating screen between the contacts during opening thereof, said screen cooperating with an electrically insulating surface formed by one of the
walls of a substantially closed arc chamber, for shearing the arc between the contacts, the control of the movement of the screen being obtained by
propulsion means essentially separate from those causing the separation of the contacts, while the whole is arranged so that substantially complete
shearing of the arc is obtained before it has had time to stabilize itself, substantially total sealing being obtained between the screen and said
surface when they are in abutment.

Abstract (fr)
Dispositif interrupteur comportant des moyens de commander la séparation des contacts et d'interposer un écran électriquement isolant entre
les contacts lors de l'ouverture de ceux-ci, ledit écran coopérant avec une surface électriquement isolante formée par l'une des parois d'une
chambre d'arc sensiblement fermée, pour assurer un cisaillement de l'arc entre les contacts, caractérisé en ce que la commande du déplacement
de l'écran (6) est obtenue par des moyens de propulsion (4) essentiellement distincts de ceux (5) qui provoquent la séparation des contacts
(2-3), l'ensemble étant agencé pour que le cisaillement sensiblement complet de l'arc soit obtenu avant qu'il ait eu le temps, de se stabiliser, une
étanchéité sensiblement totale étant obtenue entre l'écran et ladite surface (102) lorsqu'ils sont en butée.
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